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اعلام  طالبان  مدیریت  تحت  پترولیم  و  معادن  وزارت  نوشت:  نیوز  آماج 
کرده که یک هزار و ۲۴ قیراط زمرد استخراج شده از ولایت پنجشیر را 

به ارزش ۱۳۱ هزار و ۴۰۰ دلار آمریکایی فروخته است.
 این وزارت خانه طالبان با نشر پیامی در شبکه »ایکس« اعلام کرده است 
که این مقدار زمرد از طریق »مزایده و با حضور« مقام های محلی این گروه 

در ولایت پنجشیر فروخته شده است.
با  ولایت  این  در  طالبان  والی  معاون  روح الله،  شاه ملنگ  حال  همین  در   

دومین  برای  افزود:  است  »قانونی«  پنجشیر  زمرد  استخراج  این که  اظهار 
بار زمرد پنجشیر در یک مزایده به فروش رسید که بیش از ۱۴۹۲ کریت 
زمرد بوده است. گفتنی است که طالبان در اوایل ماه اسد سال جاری کار 
استخراج معدن زمرد را در ولسوالی حصه اول ولایت پنجشیر آغاز کرده 
است اعلام کردند که به ۲۰۰ معدن کار زمرد جواز می دهند؛ که بر اساس 
این میان از  به ثپت رسیده و   ارقام طالبان »۷۵۰ معدن زمرد در پنجشیر 

۵۰۰ معدن فعال است.«

به گزارش تابناک، دکتر سید نجات 
دانشگاه  علمی  هیئت  عضو  حسینی 
کرد:  اظهار  زنجان  پزشکی  علوم 
با  پزشکان  شامل  پیج   ۶۰۰۰ حدود 
فاقد صلاحیت کافی و  صلاحیت و 
)مداخله گران(  پزشک  غیر  افراد  یا 
تبلیغات  انجام  به  که  دارد  وجود 
جراحی های  اعمال  انجام  برای 
کنترل  واحد  می پردازند.  زیبایی 
نظارت نظام پزشکی به ۱۲۰۰ مورد 
تذکرات  پزشکان  سایت های  از 
متاسفانه  اما  است.  داده  آیین نامه ای 
غیرپزشک  مَجازی  سایت های  اکثر 
دلالی  که  )مداخله گران(  هستند 
و  می دهند  انجام  را  زیبایی  اعمال  
اینها را باید پلیس فتا مدیریت کند.

نایب رئیس انجمن جراحان پلاستیک 
که  مشکلاتی  از  یکی  گفت:  ایران 
ایران در حوزه  پزشکی وجود  در  
موج  نام  به  موجی  افتادن  راه  دارد، 
تمایل  افراد  اغلب  که  است  زیبایی 
و  دارند   زیبایی  عمل های  انجام  به 
مواقع   اغلب  در  که  درحالیست  این 
شاید  نیازی به انجام آن عمل نباشد 
همین  فریب  افراد  این  از  خیلی  و 

تبلیغات دلال ها را خورده اند.
حسینی بیان کرد: با وجود تمایل به 
دیگر  یکی  زیبایی  عمل های  انجام 
فوق  غیر  افراد  ورود  مشکلات،  از 
زیبایی  عمل های  انجام  به  متخصص 
و  لیپوساکشن  و  ابرو  لیفت  مانند 
غیره است که حتی در  برخی  موارد 
می تواند جان بیمار را به خطر اندازد.
انجمن  عمومی  روابط  اعلام  بنابر 
اظهار  ایران، وی  جراحان پلاستیک 
غیر  افراد  از   برخی  متاسفانه  کرد: 
انجام  فوق تخصص و دلال ها جهت 
فضای  در  حتی  زیبایی  عمل های 
می کنند  تبلیغ  به  شروع  نیز  مجازی 
برخی  در  که  است  شده  مشاهده  و 
موارد حتی بیمار پس از  انجام عمل 
توسط این افراد به دلیل وخامت حال 
در ICU بستری می شود و یا عصب 
ابرو فرد قطع شده و برخی مشکلات 

غیرقابل  می تواند  حتی  که  دیگر  
جبران باشد. 

این فوق تخصص جراحی پلاستیک 
عنوان کرد: توصیه ما این است که 
زیبایی  عمل های  انجام  از  قبل  افراد 
مانند  معتبر  منابع  به  با مراجعه  حتماً 
از فوق  نظام پزشکی و غیره  سایت 
پزشک  بودن   پلاستیک  تخصص 
مانند  ارگان هایی  و  شوند  مطمئن 
پزشک قانونی، نظام پزشکی و غیره 
فوق  غیر  افراد  شناسایی  توانایی  که 
تخصص و دلال ها را که با جان مردم  
ورود  قضیه  این  به  دارند،  سروکار 
کرده و آنها را در سایت هایشان به 
تقلبی  کلینیک های  و  پیج ها  عنوان 
تا سلامت جامعه دچار  معرفی کنند 

مشکل نشود.
عمل  انجام  جهت  کرد:  مطرح  وی 
سال  سه  فرد  که  است  لازم  زیبایی 
تحصیل  تخصصی،  فوق  دوره  در 
برای  مناسب  فردی  بتواند  تا  کند 
زیبایی  و  پلاستیک  جراحی  انجام 
باشد و فقط به این افراد، جراح فوق 
عین  در  می شود.  عنوان  پلاستیک 
حال مردم متوجه فریب های تبلیغاتی 
باشند که پزشکی خود را متخصص 
پلاستیک معرفی می کند که در واقع 
در طی این ۳۵  سال چنین رشته ای 

نداریم.
مشاهده  متاسفانه  گفت:  حسینی 
افراد  برخی  حتی  که  می شود 
افراد  سلامت  با  که  غیرمتخصص 
بازی می کنند، مشخصات خود را نیز 
به بیمار، اشتباه می گویند و وقتی فرد 
می شود  زیبایی  عمل  عوارض  دچار 
و به پزشک قانونی مراجعه می کنند 
و نام فرد را می گویند، با مشخصات 
تطابق  انجام داده  را  فردی که عمل 
ندارد و نشان می دهد که ویزیت و 
جذب بیمار توسط دلال انجام شده و 
عمل هم توسط تکنسین و یک جراح 
فقط پرونده ها را مهر زده است؛ لذا 
توصیه می شود که افراد حتماً مراقب 

این دلال های غیر متخصص باشند.

نایب رئیس انجمن جراحی پلاستیک ایران مطرح کرد؛

هشدار درباره موج »عمل های زیبایی« 
در کشور

عضو هیئت مدیره سازمان دریانوردی:

دریانوردان مهاجرت نکرده اند
کمبود ۴.۵ هزار دریانورد در کشور

سیم کارت »بدون فیلتر« برای 
گردشگران تصویب شد

دریانوردی  و  بنادر  سازمان  معاون 
کشتی هایی  بخش  در  اینکه  بیان  با 
 ۴ تن،  هزار   ۳ از  کمتر  ظرفیت  با 
هزار و ۵۰۰ دریانورد کمبود داریم، 
مهاجرت  ایرانی  دریانوردان  گفت: 

نکردند. 
مدیره  هیئت  عضو  علی نازی،  مجید 
در  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایلنا 
ایران  در  دریانورد  کمبود  درباره 
اظهار داشت: کمبود نیروی انسانی و 
دریانورد در بخش کشتی های کمتر 
از ۳ هزار تن است و در این حوزه با 
کمبود ۴ هزار و ۵۰۰ هزار دریانورد 

مواجه هستیم. 
بخش  در  خوشبختانه  داد:  ادامه  وی 
 ۳ بالای  ظرفیت  با  کشتی هایی 
نیرو  محسوس  کمبود  با  تن  هزار 
چراکه  نیستیم  مواجه  دریانورد  و 
از   جوانان  استقبال  حاضر  حال  در 
تحصیلات  چشمگیر بوده است و با 
تفاوت حقوق و درآمد به دنبال کار 
دریانوردی در درجات بالاتر هستند.
بنادر  سازمان  دریایی  امور  معاون 
کمتر  جوان ها  گذشته  در  گفت: 

امروز  اما  می رفتند  دانشگاه  به 
تحصیلات  دریانوردی  جوان  کمتر 
کارشناسی ندارد و با تحصیلات هم 
می روند.  نامحدود  درجات  سراغ  به 
از این رو، در ظرفیت های کمتر از  
زیر سه هزار با کمبود نیرو  رو به رو 

شده ایم. 
علی نازی با اشاره به مهاجرت در بین 
دریانوردان تاکید کرد: مهاجرت در 
سایر  از  کمتر  دریانوردی  بخش 
نقل است  مشاغل در حوزه حمل و 
درآمد  و  حقوق  دریانوردان  چراکه 
شرکت های  حقوق  و  دارند  دلاری 
بین  تقریباً  شرکت های  با  داخلی 
رو  این  از  می کند.  همسانی  المللی 
مهاجرت در بین دریانوردان فراگیر 
نیست چراکه در ایران حقوق دلاری 

می گیرند و ریالی خرج می کنند.

بالاخره معاون وزیر میراث فرهنگی 
سیم  ارائه  طرح  تصویب  از  خبر 
برای  فیلترینگ  بدون  کارت 
بدون  تا  داد  خارجی  توریست های 
استفاده  اینترنت  از  بتوانند  مشکل 
دنبال  به  خانه  وزارت  این  کنند. 
مسافرتی،  خدمات  دفاتر  دسترسی 
و  گردشگری  راهنمایان  هتل ها، 
کارت  سیم  به  خارجی  گردشگران 

بدون فیلترینگ است. 
به گزارش »تابناک« به نقل از شهر 
شالبافیان،  علی اصغر  افزار،  سخت 
میراث  وزارت  گردشگری  معاون 
سیم  طرح  کرد  اعلام  فرهنگی 
برای  فیلترینگ  بدون  کارت 
گردشگرهای خارجی در کارگروه 
رفع مصادیق مجرمانه دادستانی کل 

کشور تصویب شده است.
مورد  آژانس های  گفت  شالبافیان 
از  بهره برداری  پروانه  که  تأیید 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
منظور  به  دارند،  دستی  صنایع  و 

بدون  کارت  سیم  از  بهره برداری 
فیلترینگ معرفی شده اند.

میراث  وزارت  گردشگری  معاون 
دیگری  مرحله  در  افزود:  فرهنگی 
بهره برداری  امکان  مصوبه،  این  از 
این  از  خارجی  گردشگران 
آن  با  و  دارد  وجود  سیم کارت ها 

موافقت شده است.
گردشگری  وزیر  معاون  گفته  به   
با  جلسه ای  فرهنگی،  میراث  و 
و  دادستانی  ارتباطات،  وزارت 
شده  برگزار  هم  انتظامی  نیروی 
سیم  طرح  اجرای  نحوه  به  و  است 
پرداخته اند.ایده  گردشگری  کارت 
ارائه سیم کارت بدون فیلترینگ به 
اولین  برای  خارجی  گردشگرهای 
ضرغامی،  عزت الله  سوی  از  بار 
گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
و صنایع دستی مطرح شد. هم زمان 
گزارش ها حاکی از ارائه سیم کارت 
بدون فیلترینگ به تیم فوتبال النصر 

عربستان در روزهای گذشته است.

در  که  هستند  مالکان  فقط  پس  این  از  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
اسکان  و  املاک  سامانه  در  ملک شان  و  خود  هویت  احزار  صورت 

می توانند در سکوهای مجازی آگهی انتشار دهند.
مهرداد بذرپاش در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره سامانه ثبت قرارداد 
مالک و مستأجر که چندی پیش مطرح شد و این که برخی عنوان می کنند 
چنین سامانه ای باعث می شود قراردادها به صورت زیرزمینی انجام شود و 
اثربخشی لازم برای کنترل بازار اجاره بها وجود نداشته باشد، گفت: این 
حرف درباره سکوهای مجازی حمل و نقل هم بیان می شد و می گفتند 
آرام،  بسیار  می کنید  مشاهده  امروز  اما  می شود؟  نباشد چه  آژانس  اگر 
مدیریت  را  نقل  و  حمل  موضوع  مجازی  سکوهای  کیفیت  با  و  ایمن 

می کنند.
کردیم  مشاهده  هم  اربعین  در  کرد:  خاطرشان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
سکوهای حمل و نقل مجازی واقعاً آمدند و کمک کردند و بخش زیادی 

از بار حمل و نقل را به نوعی ببر دوش داشتند. 
اتفاق خوبی هم  نمی افتد،  اتفاقی  برای خانه هم هیچ  این که  بیان  با  وی 
آگهی  انتشار  که  هستند  سکوها  بخشی  یک  کرد:  عنوان  افتاد،  خواهد 
می کردند که از آنها تشکر می کنم که اخیراً همکاری خوبی با وزارت 
راه و شهرسازی و صمت انجام دادند و قرار شد خود مالکینی که خانه ها 

را عرضه می کنند، آنها را در این سامانه منتشر کنند.
صورت  آگهی شان  انتشار  که  خانه هایی  بعضاً  شد:  یادآور  بذرپاش 
به قیمت سازی  امر خود منجر  این  نبودند و  می گرفت، خانه های واقعی 
کاذب می شد که این  خانه ها را یا املاک می گذاشتند و یا هر شخصی که 

می توانست این کار را انجام دهد. 
سامانه  به  اتصالشان  طریق  از  مالک  هویت  شد  مقرر  کرد:  تاکید  وی 
املاک و اسکان احراز شود و آنهایی که اتصالشان در سامانه املاک و 
اسکان صورت گرفت و هویت ملک و مالک تائید شد، آن وقت بتوانند 
بتوانیم  است که  دلیل  این  به  این کار هم  انجام دهند.  را  انتشار آگهی 

مدیریت بهتری بر بازار داشته باشیم.

وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد؛

هویت ملک و مالک باید از طریق اتصال به سامانه املاک و اسکان تائید شود

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

کشاورزی  محصولات  و  اساسی  کالاهای  بر  نظارت  و  بازرسی  مدیر 
سازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: در طول ۶ ماهه نخست سال 
جاری در این استان از مجموع ۱۷ هزار و ۹۲۹ مورد بازرسی از اصناف 
تحت پوشش ۹۱۹ مورد تخلف محرز که تاکنون منجر به صدور 8۲8 

حکم تعزیراتی شده است.
جهاد  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
احکام اینکه صدور  به  اذعان  با  شیخ  علیرضا  فارس،  استان   کشاورزی 
۹۱ مورد تخلف دیگر نیز در دست بررسی و اقدام است، بیان کرد: میزان 
ارزش ریالی جرائم صادر شده در مدت مذکور به ۱۳۵ میلیارد و ۱۲۶ 

میلیون ریال رسیده است.
این مقام مسئول با بیان اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون 8۵۶ مورد 
گزارش مردمی در انواع مختلف گروه های کالایی از جمله حوزه آرد و 
نان و اقلام پروتئینی به سامانه ۲۰۲۰ گزارش شده است، اظهار کرد: از 
مجموع گزارش های دریافتی تعداد 8۰۲ مورد توسط بازرسین مدیریت 
بازرسی و نظارت بررسی و نتایج حاصله به همشهریان اعلام شده است.

کم  فروشی،  گران  شامل  شده  گزارش  تخلفات  عمده  وی؛  گفته  به 
صورتحساب،  و  خرید  فاکتور  ارائه  عدم  قیمت،  درج  عدم  فروشی، 
استفاده همزمان  و کبابی ها،  به سوپرمارکت  فروش  و  نان  جمع آوری 
از هر دو دستگاه ها پوز معمولی و نانینو، فروش اجباری نان کنجدی و 
عدم رعایت ساعت پخت و تعطیلی بی دلیل در واحدهای صنفی نانوایی 

بوده است.
او با اشاره به اینکه به طور تقریبی حدود ۶۰ درصد از تخلفات گزارش 

شده به سامانه ۲۰۲۰ در حوزه آرد و نان و مابقی گزارش های در سایر 
از  افزود:  است،  بوده  کشاورزی  محصولات  حوزه  کالایی  گروه های 
گزارش  مورد  واحدهای  درصد   ۲۳ شده  بررسی  گزارش های  مجموع 

متخلف و مابقی غیر متخلف بوده اند.
شیخ با بیان اینکه سامانه پیامکی مردم رسی نیز از ابتدای تیرماه ۱۴۰۲ 
فعالیت خود را در حوزه ثبت شکایات و گزارش های بازار محصولات 
تعداد  تاکنون  طرح  ابتدای  از  افزود:  است،  کرده  آغاز  کشاورزی 
بازار  بازرسی  حوزه  به  مربوط  پیامکی  صورت  به  شکایت  مورد   ۱۲8

محصولات کشاورزی در این سامانه ثبت شده است.
مذکور پس  سامانه  در  شده  ثبت  تمامی گزارش های  اضافه کرد:  وی 
از بررسی از نظر قابل رسیدگی و غیرقابل رسیدگی به بازرسان مربوطه 
ارجاع شده و از نظر آماری ۱۰ درصد از گزارش های مربوطه متخلف 
بوده که گزارش های تخلف به اداره کل تعزیرات حکومتی ارجاع داده 

شده است.

مدیر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی و محصولات کشاورزی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس خبر داد؛

در راستای تکریم دانش آموزان صورت گرفت؛

استقبال مدیریت شهری شیراز 
از دانش آموزان همزمان با 

بازگشایی مدارس

همزمان  شیراز  شهری  مدیریت 
و  جدید  تحصیلی  سال  آغاز  با 
استقبال  به  مدارس  بازگشایی 
ایستگاه های  برخی  در  دانش آموزان 
مورد  را  دانش آموزان  و  رفت  مترو 

تکریم قرار داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
مدیریت شهری همزمان با آغاز سال 
تحصیلی جدید و بازگشایی مدارس 
برخی  در  دانش آموزان  استقبال  به 

ایستگاه های مترو رفت.
ایستگاه  از  که  استقبال  این  در 
شد،  آغاز  ولیعصر )عج( 
دانش آموزانی که مترو را برای تردد 
خود به مدارس انتخاب کرده بودند، 

تکریم شدند.
فرهنگی،  معاون  چوبینی  محمدعلی 
معاون  شیرازی  شه دوست  هادی 
امیر یقطین  حمل ونقل و ترافیک و 
و  ریلی  حمل ونقل  سازمان  رئیس 
ارتباطات  مدیرکل  جاویدی  رضا 
شیراز  شهرداری  بین الملل  امور  و 
مترو،  ایستگاه های  در  حضور  با 

دانش آموزان را تکریم کردند.
فرهنگی  معاون  چوبینی  محمدعلی 
شهردار شیراز به تمهیدات فرهنگی 
آغاز  در  دانش آموزان  از  استقبال 

سال تحصیلی جدید پرداخت. 
ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
هم  امسال  گفت:  شیراز  شهرداری 
مثل سال های گذشته تلاش ما بر این 
بود که ظرفیت هایی به وجود آوریم 
شاهد  مهر  روزهای  آغازین  در  تا 
شهر  سطح  در  روان تری  ترافیک 

شیراز باشیم.
تصریح  شیرازی  شه دوست  هادی 
به  را  مدارس  سرویس  بحث  کرد: 
اسفندماه  از  و  کردیم  پیگیری  جد 
در  مترو  رایگان سازی  گذشته،  سال 
بتوانند  مردم  اینکه  و  اول  هفته  دو 
عمومی  حمل ونقل  ظرفیت های  از 
در  را  باشند،  داشته  را  بهینه  استفاده 

دستور کار قرار دادیم.
تدابیری  با  کرد:  امیدواری  ابراز  او 
و  اندیشیده  شیراز  شهرداری  که 
حوزه  در  ما  همکاران  که  اقداماتی 
راهور  پلیس  با همکاری  حمل ونقل 
انجام دادند، مردم با آرامش بیشتری 
و  تجربه کنند  را  مهر  اول  روزهای 
دانشجویان  و  عزیز  دانش آموزان 
ظرفیت های  از  بتوانند  ما  گرامی 
شیراز  شهرداری  عمومی  حمل ونقل 

به خوبی استفاده کنند.
ریلی  حمل ونقل  سازمان  رئیس 
ابراز  با  نیز  شیراز  شهرداری 
خرسندی بیان کرد: جمعیت زیادی 
استفاده  مترو  از  دانش آموزان  از 

می کنند.
ما  تلاش  کرد:  تصریح  یقطین  امیر 
این  بر  ریلی  حمل ونقل  سازمان  در 
را  آرامشی  با  و  امن  محیط  تا  است 
به وجود  شهروندان  برای  مترو  در 

آوریم.

کوچ پاییزه عشایر استان از ۱۵ آبان 
ماه اعلام شد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل 
استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع 
از  جلوگیری  راستای  در  فارس 
کوچ  مراتع  تخریب  و  بهره برداری 
پاییزه عشایر از ۱۵ آبان ماه امسال 

آغاز می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی اداره کل منابع طبیعی 
حجت  فارس  استان  آبخیزداری  و 
پاییزه  کوچ  حرکت  از  مرادی  اله 
و  داد  خبر  استان  قشلاقی  مراتع  به 
قشلاقی،  مراتع  به  دام  ورود  گفت: 
قبل از پانزدهم آبان ماه ممنوع است.
به  دام  هرگونه  ورود  افزود:  وی 
آبان   ۱۵ تاریخ  از  استان  مراتع 
۱۴۰۲ تعیین شده است لذا آن دسته 
در  ساکن  دامداران  و  مرتعداران  از 
عبور  قصد  که  استان  ییلاقی  مراتع 
دام از این مراتع را دارند می بایست 
زمان  تقویم  دام  جابجایی  زمان  در 
ورود  از  و  رعایت  را  کوچ  بندی 
زودهنگام دام به مراتع قشلاقی قبل 

از موعد مقرر خودداری کنند.
مرادی تصریح کرد: با توجه به لزوم 
مرتعداران  پروانه چرا  سالانه  تمدید 

دام  جابجایی  هنگام  در  کوچنده 
شده(  )تمدید  معتبر  چرای  پروانه 
مرتع  مرتعداری  طرح  داد  قرار  یا 

قشلاقی را به همراه داشته باشند.
طبیعی  منابع  کل  اداره  سرپرست 
از  فارس  استان  آبخیزداری  و 
از  خواست  باربری  شرکت های 
استان های  مقصد  به  بارنامه  صدور 
فارس و بوشهر تا قبل از تاریخ ۱۳ 
اداره  مجوز حمل  بدون   ۱۴۰۲ آبان 
منابع طبیعی و آبخیزداری خودداری 

نمایند.
دام  حمل  اینکه  بیان  با  مرادی 
کامیونت  و  کامیون  تریلی،  توسط 
آبان   ۱۳ تاریخ  از  فارس  استان  در 
۱۴۰۲ بلامانع است گفت: به استناد 
تبصره ۲ ماده ۴۷ قانون تنظیم بخشی 
هر  دولت، جریمه  مالی  مقررات  از 
و  میلیون  هفت  متخلف  دامی  واحد 
پایان  در  وی  است.  ریال  هزار   ۲۰
استان  دوستان  طبیعت  و  مردم  از 
خواست در صورت مشاهده هرگونه 
در  مشکوک  موارد  یا  و  تخلف 
اراضی ملی مراتب را با شماره تلفن 
رایگان و شبانه روزی ۱۵۰۴ و ۱۳۹ 
گزارش  مرتع  و  جنگل  امداد  یگان 

دهند.

سرپرست اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس 

خبر داد؛

آغاز کوچ پاییزه عشایر از ۱۵ آبان ماه 
در فارس

علی مطهری در مصاحبه ای با عصر ایران گفت: اگر ما به اینجا برسیم 
که به طور قطعی باید در انتخابات شرکت بکنیم، این واقعاً به خاطر 
وظیفه شرعی و اجتماعی است. با همه انتقاداتی که ما به نظام جمهوری 

اسلامی داریم، ولی بالاخره اصل این نظام باید حفظ و اصلاح بشود.
اتفاق  چه  ببینیم  باید  بخوانید:  ادامه  در  را  مطهری  علی  اظهارات  اهم 
نهادهای  رفتار  از  برگرفته  البته  -که  نگهبان  شورای  رفتار  و  می افتد 
اطلاعاتی و امنیتی است- چگونه خواهد بود. باید این را بسنجیم، شرایط 
جامعه را بسنجیم و میزان مشارکت مردم را بسنجیم ]و تصمیم بگیریم[. 
انسان بالاخره در آن شرایط وظیفه خود را تشخیص می دهد که چگونه 
رفتار بکند. الآن نمی شود حرف قطعی زد. اگر ما به اینجا برسیم که به 
طور قطعی باید در انتخابات شرکت بکنیم، این واقعاً به خاطر وظیفه 
شرعی و اجتماعی است. با همه انتقاداتی که ما به نظام جمهوری اسلامی 
برخی  بشود.  اصلاح  و  حفظ  باید  نظام  این  اصل  بالاخره  ولی  داریم، 
رفتارهای غلط باید از بین برود، باید برگردیم به قانون اساسی و باید 
احساس  اگر  ما  اساسی.  قانون  در  خودش  جایگاه  به  برگردد  مجلس 
انجام دهیم که مجلس برگردد به جایگاه  اقداماتی  کنیم که می توانیم 
خودش، حتماً وارد می شویم، چون به هرحال، ما خودمان را از صاحبان 
این انقلاب می دانیم و معتقدیم اصل این انقلاب باید حفظ بشود، ولی 

باید اصلاح بشود و در جایگاه وعده داده شده قرار بگیرد. 

*نمی شود همین طور ما بگوییم مرغ ما یک پا دارد و به راه خود ادامه 
دهیم. این است که بالاخره اگر بشود افرادی وارد مجلس بشوند که 
مجلس را به جایگاه اصلی خودش برگردانند و مجلسی باشد که واقعاً 
نماینده مردم باشد و حرف های مردم در آنجا مطرح بشود، اگر انسان 
احساس کند می تواند در اینجا مؤثر باشد، آدم وارد می شود و وظیفه 

دارد وارد بشود.
*کارآیی و تأثیر مجلس خیلی کم شده، این هم به این دلیل است که 
دست وبال مجلس را بسته اند. من قبلًا هم عرض کرده بودم که وجود 
برخی شوراها که قانون گذاری می کنند، یک محدودیت برای مجلس 
است. وجود آن هیئت عالی نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی 
که یک هیئت من درآوردی و کاملًا خلاف قانون اساسی است، یک 
است؛  بسته  را  مجلس  دست وبال  و  است  مجلس  محدودکننده  عامل 
مصوبه مجلس را می گیرد بررسی می کند و گاهی به بهانه مغایرت با 
یک سیاست کلی آن را نگه می دارد تا زمان آن بگذرد، در حالی که 
غیر از شورای نگهبان هیچ نهادی حق بررسی مصوبه مجلس را ندارد، 
شورای نگهبان هم صرفاً از نظر انطباق با شرع و قانون اساسی می تواند 

بررسی کند.

علی مطهری: 

پتروشیمی  مدیران  گزارش های  شنیدن  از  پس  گفت:  فارس  استاندار 
محقق  که  وعده هایی  گرو  در  را  خود  اعتبار  و  سابقه  تجربه،  گفت: 
مختلف  شرایط  برای  و  ندهید  قرار  پیمانکاران  تعلل  یا  نمی شود 
برنامه ریزی کنید تا در صورت عدم توان اجرای پروژه توسط پیمانکاران 

با خلع آنان، بتوانید از شیوه های مؤثر دیگر کار را به سرانجام برسانید.
امور  و  عمومی  روابط  اداره کل  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش   
بین الملل استانداری فارس محمدهادی ایمانیه در جلسه بررسی وضعیت 
تعهدات  اجرای  از  نارضایتی  ابراز  ضمن  فارس،  استان  پتروشیمی های 
سرمایه گذاران و پیمانکاران، خواستار برنامه ریزی برای شرایط متفاوت 

شد.
 وی پس از شنیدن گزارش های مدیران پتروشیمی گفت: تجربه، سابقه و 
اعتبار خود را در گرو وعده هایی که محقق نمی شود یا تعلل پیمانکاران 
قرار ندهید و برای شرایط مختلف برنامه ریزی کنید تا در صورت عدم 
بتوانید از شیوه های  با خلع آنان،  توان اجرای پروژه توسط پیمانکاران 

مؤثر دیگر کار را به سرانجام برسانید.
 استاندار فارس با بیان اینکه ملاک پیشرفت پتروشیمی ها، فعالیت در 

مردم  به  ظلم  بهانه ای  هر  به  تأخیر  هرگونه  داشت:  اظهار  است  استان 
است و ضرورت دارد با استفاده از تمام ظرفیت های موجود، پروژه ها 

عملیاتی شود.
با تأکید بر توسعه استان، رفع مشکلات مردم، اشتغال زایی و  ایمانیه    
سایر مواردی که با اجرای پتروشیمی ایجاد می گردد گفت: لازم است به 
دور از ساده انگاری و عدم دلخوشی به وعده های عمل نشده، در صورت 
عدم همراهی مناسب پیمانکار، ضمن استفاده از سرمایه های در اختیار 
پتروشیمی ها، از طریق فراخوان و استفاده از ظرفیت بخش خصوصی کار 

را پیش برده و منتظر فرایندهای اداری نباشید.

اخطار استاندار فارس به پتروشیمی های فارس:


